
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. december 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 443 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 443:  

”Ministeren bedes oplyse status for den igangværende analyse, aftalt i bruttoavance-

aftalen med apotekerne, om den fremtidige økonomiske regulering af apotekssekto-

ren, samt hvornår Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg forventes inddraget i drøf-

telserne af reguleringen?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet ikke kan nå at besvare spørgsmålet 

inden fristen. Jeg forventer at svare endeligt ultimo januar 2021. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Anna Katrine Hemmingsen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 10-12-2020 

Enhed: MEDINT 

Sagsbeh.: DEPANKH 

Sagsnr.: 2017992 

Dok. nr.: 1504880 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2020-21
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 443 

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

